
Tattoos  

 

Als Tweede Kamer in een demissionaire periode moet je je érgens druk over 

maken, dus waarom niet het hanteren van een dresscode voor Kamerleden. 

Aanleiding was het 'lef' van enkele nieuwbakken collega's om zonder jasje aan 

het spreekgestoelte te betreden.  

 

Een van hen was SP'er Peter Kwint, die ook nog eens een tatoeage onder zijn 

opgestroopte overhemd (uit de broek hangend) bleek te hebben. Hij kon beter 

weten, want als woordvoerder van Emile Roemer wist hij natuurlijk hoe het 

hoorde in het huis van de politiek. Kamervoorzitter Khadija Arib sprak hem 

daarop aan: volgende keer een jasje graag. Maar van een échte dresscode wilde 

Arib desgevraagd niet weten. Hoe was haar partijgenoot Hans Spekman dan al 

die jaren met die slobbertruien weggekomen?  

 

Code of niet, Kamerleden worden geacht enigszins netjes voor de dag te komen 

als vertegenwoordigers van het volk. Volgens Arib komen er regelmatig 

klachten binnen van burgers over slippers en décolletés tijdens het debat. 

Begrijpelijk, want die leiden af van de inhoud. De stropdas is inmiddels geen 

issue meer. Ik heb hem zelf ook afgezworen. Niet vanuit een Prins Claus-achtige 

opwelling om het juk af te werpen, maar gewoon, omdat ie mijn nek begon af te 

knellen. In België noemen ze Hollanders diknekken (uitslovers), maar dat 

terzijde.  

 

Verder houd ik het pak aan. Voor tatoeages hoeft niemand te vrezen, want ik 

ben als de dood voor naalden. Mooi vind ik ze ook niet echt. Eentje nog wel, 

maar een arm vol ziet er al snel uit als een verzameling plakplaatjes die je 

vroeger bij de kauwgom kreeg. Tatoeages worden wel steeds gangbaarder. Ook 

onder collega's. Vroeger was je een zeeman, een biker, een crimineel of een 

ander ruig type, tegenwoordig is het een fashion statement. Zoals meisjes bij 

H&M voorgescheurde t-shirts van punk- en metalbands kunnen kopen waarvan 

ze nog nooit hebben gehoord.  

 

Kamerlid kun je er dus ook mee worden. Maar goed dat het nu zomerreces is, 

anders zou voorzitter Arib het nóg drukker krijgen met kledingadviezen. 

'Volgende keer geen bermuda graag.'  
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